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KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO
SVET KS LJUBNO

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel. 031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000

Št. dok.: P-81/2024

Ljubno, 10. 7. 2024

ZAPISNIK 11. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,
ki je bila v sredo, 10. julija 2024 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno.

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Bojanka Bec, Miran Dežman, Marija Habjan, Vilko
Praprotnik, Dejan Šparakl in Sonja Vengar.

Matjaž Toman in Milan Potočnik opravičeno odsotna.

Prisotni še: Ana Cestnik Razboršek, tajnica Krajevne skupnosti Ljubno

DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje sveta KS Ljubno.
2. Tekoča problematika in investicije v teku ter predlog novih.
3. Krajevni praznik 2024: potek prireditev in termin, ter potrditev predlogov za podelitev

dveh priznanj KS Ljubno za leto 2024.
4. Prispela pošta
5. Razno

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red.

SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno.

K 1. točki: Potrditev zapisnika 10. redne seje

SKLEP 1: Vsi prisotni člani sveta se s predlaganim strinjajo in zapisnik potrdijo.

K 2. točki: Tekoča problematika in investicije v teku ter predlog novih.

Na največjem projektu, ki je trenutno v teku: izdelava opornega zidu in razširitev
ceste pri g. Bogdanu Ambrožiču je trenutno stanje naslednje: sondažne vrtine so izvedene.
Izvajalec bo na podlagi izvedenih vrtin izdelal laboratorijske preiskave. Le-te bodo
uporabljene za izdelavo geostatičnih stabilnostnih analiz. Na podlagi pridobljenih podatkov
bodo izdelali geotehnični načrt s popisom predvidenih geotehničnih del. Geotehnični načrt je
podlaga za izdelavo DGD za pridobitev gradbenega dovoljenja. Iz občine nam bodo
posredovali geotehnični načrt, takoj ko ga izvajalec, ki je izvedel sondažne vrtine izdela.
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Za komarnike smo pridobili dve ponudbi Senčila Nino in Senčila Bled. Senčila
Asteriks so zavrnili, ker nimajo profilov v pravi barvi. Vsi prisotni si pogledajo ponudbi in
soglasno potrdijo, da se komarniki za mrliške vežice naročijo pri podjetju Senčila Bled d.o.o..

Na občino Radovljica je bil poslan dopis za športno igrišče na Posavcu. V odgovoru
so nam sporočili, da prenos zemljišč parc.št. 1158/10 in 1158/11 obe k.o. Ljubno, ki sta
trenutno v lasti Republike Slovenij in z njima upravlja Direkcija RS za vode ni mogoč, dokler
se ne spremeni namenska raba zemljišč. Sprememba namenske rabe navedenih parcel, iz
VC (vodna zemljišča), v ZS (površine za šport in rekreacijo), je predlagana v 5.
spremembah in dopolnitvah Prostorskega reda občine Radovljica. Javna razgrnitev je bila
zaključena v lanskem letu, sedaj pa poteka postopek pridobivanja drugih pozitivnih mnenj
na predlog odloka. Kdaj bodo vsa mnenja pridobljena na občine ne vedo, je pa ta postopek
zadnji, pred obravnavo na seji občinskega sveta. Predlagajo, da bi bilo smiselno z
urejanjem teh zemljišč počakati do končanja postopka 5SD PRO Radovljica.

G. Miran Dežman izpostavi problematike s kanalizacijo v Otočah KO Zaloše. Debelak
Boris dovoli čiščenje kanala in položitev cevi za meteorno vodo po njegovem zemljišču,
parc. Št. 352 k.o. Zaloše. Propust se izvede pod občinsko potjo, parc. št. 970/2 k.o. Zaloše.
Propust se potem nadaljuje na parcelo 505 iste k.o. in je speljan kot odvodni kanal pod
občinsko cesto v reko Savo. V naravi se ta pot nahaja med stanovanjskimi hišami Otoče 31
in 30. Po rahlem spustu klanca je mostiček, ki služi kot dostop lastnikom zemljišč. Ta pot se
nadaljuje potem v gozd do Zaloš. Je stara občinska povezovalna pot med Otočami in
Zalošami, preden je bila zgrajena sedanja cesta ob železnici. Člani sveta se strinjajo, da je
to potrebno urediti. Izbrani izvajalec bo najugodnejši ponudnik po poslanih predhodnih
ponudbah.

Član sveta KS Ljubno Milan Potočnik je poslal mail s fotografijami brežine v Otočah,
polne vej, ki jih nanese meteorna voda. G. Dejan Šparakl prebere mail in odgovor od
Občine Radovljica, ki se glasi: skladno s 100. členom Zakona o vodah je lastnik ali drug
posestnik vodnega ali priobalnega zemljišča dolžan zagotavljati košnjo in odstranjevanje
prekomerne zarasti na bregovih, odstranjevanje plavja, odpadkov in drugih opuščenih ali
odvrženih predmetov in snovi z vodnih in priobalnih zemljišč ob vodah 2. reda. Določene
krajevne skupnosti so v lanskem letu namenile del svojega denarja za čiščenje vodotokov.
Izvedlo bi se lahko samo čiščenje vej, saj do 1. avgusta obrezovanje ni dovoljeno. G. Vilko
Praprotnik ima pomisleke, če KS sploh sme ukrepati, ker je privatno zemljišče. Vprašanje
kdo bi moral to pospraviti. Sklep bo sprejet na naslednji seji, ko pridobimo dodatne
informacije.

Izbrani izvajalec, Gradbene storitve Bešter bo nasul celotno širino makadamske
ceste na ljubenskem polju. Komunala je to v preteklosti že urejala, vendar ni bilo v redu.
Sedaj bo uredila KS. Vprašanje je kako bodo reagirali lastniki zemljišč, če se bo cesta širila.
Je že toliko široka, vendar ni urejena. Člani sveta sklepajo, da je treba pridobiti soglasja
vseh kmetov, pri katerih se dela na njihovi zemlji. G. Pavla Bassanese vpraša, kdo bi
pridobil soglasja. G. Vilko Praprotnik predlaga sestanek s kmeti, da se jim predstavi kaj se
bo delalo. Ga. Pavla Bassanese predlaga, da občina pomaga oziroma svetuje kaj naj
naredimo. Za nadaljnje informacije se obrnimo na Ga. Uršo Zakrajšek na občino.

G. Dejan Šparakl predlaga, da se naroči internet za pisarno KS. Optika je v pisarni.
Imamo ponudbe od A1, T2, Telekom in Telemach. Izberemo najbolj ugodnega. Člani sveta
se strinjajo, da se naroči najugodnejši paket.

G. Miran Dežman omeni, da bi bilo potrebno očistiti ciprese v Otočah. Parkirišče je
občinsko. KS mora poskrbeti za ciprese. Zalivajo jih gasilci PGD Ljubno. V Ljubnem enkrat
letno prostovoljci obrežejo vegetacijo. Pridobiti je treba ponudbe za odstranitev plevela.
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SKLEP 2: Člani sveta potrdijo soglasno, da se organizira sestanek s kmeti, naroči
internet in komarniki ter pridobijo ponudbe za odstranitev plevela cipres v Otočah.

K 3. točki: Krajevni praznik 2024: potek prireditev in termin, ter potrditev predlogov
za podelitev dveh priznanj KS Ljubno za leto 2024.

G. Dejan Šparakl predstavi predlog poteka prireditve ob krajevnem prazniku. Gasilci
se strinjajo, da bodo izvedli gasilsko vajo. Le-ta bo 22. 8. 2024 ob 18. uri na Praprošah
(Gospodarsko poslopje Brejc).
Proslava bo v petek 23. 8. 2024 ob 19. uri. Ga. Pavla Bassanese pove, da je za nastop
dogovorjena s šolo. Programa še niso pripravili. Dogovorila se je tudi z ga. Matejo
Praprotnik Dolar, da bodo pevci peli. Pogoje je, da jih bo dovolj, ker je čas dopustov. Zbor
bo nastopil brezplačno.
V soboto, 17. 8. 2024 se bo organizirala nogometna tekma debeli-suhi na nogometnem
igrišču Ljubno. G. Dejan Šparakl predlaga, da se naroči hrana in pijača za pogostitev za
igralce in gledalce ter majice za igralce. G. Dejan Šparakl predlaga sponzorja, Vilko
Praprotnik pove, da je izziv najti sponzorja. Za otroke bi spremljevalni program pripravil
Pagon šport. Vaške igre se organizirajo v soboto, 24. 8. 2024 s pričetkom ob 10. uri.
G. Vilko Praprotnik predlaga, da se vabila na prireditev pošlje na občino in sosednjim
krajevnim skupnostim. Ga. Pavla Bassanese opomni, da je treba na prireditvi pozdraviti
goste.

Predlogi za podelitev priznanj. Priznanje se podeli Skupini žensk – gospodinj za peko
peciva. Podeli se eno skupno priznanje, da se katere ne zgreši. Pisalo bo kratko Ženske
prostovoljke. Priznanje naj prevzamejo 1-3 predstavnice te skupine. (predlog v prilogi)
Drugo priznanje se dodeli Urbanu Jancu. (njegovi dosežki so opisani v prilogi)

SKLEP 2: Člani sveta potrdijo soglasno predlagan program za krajevni praznik in da
se letos podelili dve priznanji.

K 4. točki: Prispela pošta
KS Lesce vabi na praznik KS Lesce.

K 5. točki: Razno

G. Dejan Šparakl predlaga, da se redarstvu pošlje dopis na temo oviranja
preglednosti na občinskih cestah po celotni KS zaradi razraščanja vegetacije. Člani sveta
preberejo sestavljen dopis in soglasno potrdijo, da se lahko pošlje na MIR.

Ga. Pavla Bassanese izpostavi problematiko ekološkega otoka na Posavcu, saj
smeti ležijo okoli kontejnerjev. Ostali potrdijo, da je tako povsod. G. Dejan Šparakl pove, da
imajo vse KS take težave. G. Miran Dežman obrazloži, da kamere niso dovoljene. G. Vilko
Praprotnik predlaga, da se pošlje dopis na komunalo. Ga. Marija Habjan pove, da se s tem
soočajo že dolgo in da so prestavili kontejnerje izven vidnega mesta, vendar ne pomaga.

Ga. Pavla Bassanese je prevzela vodenje in ključ od prostorov KD od G. Roka
Marčuna. Klavir se bo hranil v prostorih KS.
Krajani KS so izrazili željo, da bi imeli uradno zastavo krajevne skupnosti. G. Vilko
Praprotnik predlaga, da se naroči 20 manjših zastav za prodajo ter 5 večjih, da se jih dodeli
ostalim društvom v KS.

G. Dejan Šparakl predlaga, da se odpre naročilnica pri Gomziju. Tam bi kupovali prst
in rože za urejanje okolice poslovilnih vežic in pokopališč v KS. Člani sveta potrdijo, da se
odpre naročilnica.
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Z Navček d.o.o. je sklenjena pogodba za pogrebne dejavnosti.

SKLEP 5: Člani sveta predlog popravnega sklepa potrdijo soglasno.

Seja je bila zaključena ob 20:40 uri.

Zapisala: Ana Cestnik Razboršek

PRILOGA:
- Predlog za priznanje – Urban Janc
- Predlog za priznanje - Skupini žensk – gospodinj za peko peciva

Dejan Šparakl

Predsednik KS Ljubno
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